
Valkenburg 12 maart 2023

Beste commissieleden Fysiek Domein Gemeente Valkenburg aan de Geul,

Graag aandacht voor het voorstel van het Platform Groen om een aantal 
verfraaiingen toe te voegen aan het voorliggende groenbeleidsplan. 
(agendapunt 6)

Mijn naam is Ger Sleijpen. Ik ben woonachtig sinds mijn geboorte in de 
Gemeente Valkenburg aan de Geul. Na mijn pensioen als statistisch 
onderzoeker bij het CBS ben ik bij het IVN een cursus tot landschapsgids gaan 
volgen. Ik wandel regelmatig met wandelaars in het Zuid-Limburgse land veelal 
rondom Valkenburg. De natuur en cultuur (vooral Zuid -Limburg) heeft mijn 
speciale aandacht. 

Sinds 3 jaar zit ik op verzoek van het kernoverleg Houthem in het Platform 
Groen, een gemeentelijke denktank over alle ontwikkelingen die vooral met 
natuur en groen in de Gemeente Valkenburg spelen. In dit platform zitten 
vertegenwoordigers uit alle werkgroepen groen van alle kernen van onze 
gemeente. De ambtelijke ondersteuning gebeurt op voortreffelijke wijze door 
uw ambtenaren Tom Sijstermans en Anne-Mara Koehler-Gerrits.

Als platform hebben we de ontwikkeling van het groenbeleidsplan gevolgd en 
waar nodig van kommentaar voorzien. We vinden het fantastisch dat er 
eindelijk na vele jaren (1991 werd eerder genoemd) een prima en haalbaar 
plan ligt dat ook gedragen wordt door de inwoners. 

We hebben als platform nog enige wensen:

1) We zouden graag zien dat de boomaanplant in het Ingendael, waarbij op 
15 februari liefst 4000 inheemse bomen werden aangeplant, jaarlijks 
gevolgd wordt door een aanplant van enige honderden bomen. 
Overigens alle lof voor het Limburgs landschap en de gemeente voor de 
verbetering van het fiets- wandelpad op het voormalige voetbalterrein 
van de Valkenburgse Boys, nabij het geulbruggetje in Broekhem.

2) Op dit moment heeft de Gemeente Valkenburg 2 nogal saaie 
plantsoenen: het kuurpark nabij het casino en het plantsoen rondom het 
gemeentehuis. We hebben begrepen dat er binnen dit kader samen met 



een groep studenten al plannen ontwikkeld worden om het kuurpark te 
aan te passen en te verbeteren. 

3) We pleiten ervoor om ook het plantsoen vòòr het gemeentehuis te 
verbeteren. Hoe?

Door de aanleg van een aantal grote perken die beplant kunnen worden met 
vaste planten zoals allerlei inheemse kruiden, fruit- en notenbomen, 
zonnebloemen, stokrozen en dahlia’s. Ik werk als vrijwilliger in de groentetuin 
tegenover Chateau St. Gerlach en daar zijn het afgelopen jaar diverse kruiden, 
veldflora en zonnebloemen aangeplant die voor een schitterend effect hebben 
gezorgd; vele wandelaars en fietsers brachten er een bezoek en zelfs schilders 
en fotografen hebben de schoonheid ervan vastgelegd. 

Het zou toch een prachtig visitekaartje voor onze gemeente zijn als het saaie 
grasveld op het plantsoen tegenover het gemeentehuis opgesierd wordt door 
perken met bloeiende bomen, struiken en bloemen. Extra voordelen zijn de 
gecreëerde biodiversiteit, het aantrekken van bijen, insecten en vogels. 

Deze aanplant biedt ook educatieve mogelijkheden voor leerkrachten en 
leerlingen van het basisonderwijs. In dit verband zijn in Vilt, Sibbe en 
Houthem al pluk- en voedseltuinen aangelegd.

Volgens deskundigen die ik gesproken heb vallen de kosten mee. De aanplant 
zou met dezelfde groep kunnen plaatsvinden als de aanplant van de 4000 
bomen. En ook het onderhoud zou door vrijwilligers gedaan kunnen worden. 
De gemeente zou een en ander kunnen faciliteren conform de aanplant van 
de 4000 bomen.

Wij hopen van harte dat u deze suggesties in de voorliggende bespreking van 
het groenbeleidsplan wil meenemen.

Bedankt alvast,

Ger Sleijpen (Platform Groen Gemeente Valkenburg aan de Geul)


